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Készült: Tiszacsécse községi Önkormányzat Képviselőtestülete 2013.november 22-én tartott 

közmeghallgatásáról. 

 

A közmeghallgatás helye: Tiszacsécse község Önkormányzata tanácsterem 

 

Jelen vannak: Szabó Károly polgármester, 

Bódi Sándor alpolgármester, 

  Hopka Sándor, 

  Nagy Barnabás, 

  Pál László képviselők 

  Simon Blanka jegyző 

 

 

Szabó Károly polgármester köszönti a megjelenteket. Elmondja, hogy Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011.évi CLXXXIX.törvény 54. §-a értelmében a képviselőtestületnek 

évente legalább egy alkalommal előre meghirdetett közmeghallgatást kell tartani, melyen a helyi 

lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a helyi közügyeket érintő kérdéseket és 

javaslatot tehetnek. Az elhangzott javaslatra, kérdésre a közmeghallgatáson vagy legkésőbb 

tizenöt napon belül választ kell adni.  

A képviselőtestület az 56/2013. (XI. 08.) KT.határozatával döntött a közmeghallgatás 

időpontjáról és helyéről, mely a helyben szokásos módon (hirdetőtáblákon történő közzététellel) 

kihirdetésre került. 

 

 

A lakosság részéről az alábbi személyek jelentek meg a közmeghallgatáson: 

 

Horváth Sándor Tiszacsécse, Kossuth u. 36.szám alatti lakos a szociális célú tűzifával 

kapcsolatosan kérdezi, hogy kik kapnak tűzifát és mikor lesz kiosztva. Vannak olyan személyek, 

akik már nagyon rá lennének szorulva a támogatásra. Véleménye szerint azonban nemcsak azok 

kapták meg az elmúlt évben sem a tűzifát, akik arra rászorultak. Egyéb adományoknál is a 

rászorultságot kell figyelembe venni. 

A közmunkaprogrammal kapcsolatosan elmondja,  véleménye szerint vannak olyan dolgozók, 

akik csak aláírják a jelenléti ívet és nem dolgoznak. 

Elmondja továbbá, hogy eddig minden héten pénteki napon volt darálás a faluban. Ezt mindenki 

tudta, azonban az utóbbi hetekben már ez nem így van. Erről tájékoztatni kellene a lakosságot. A 

közmunkások közül 1-2 embert oda kellene állítani a daráláskor, hogy segítsenek az idős 

embereknek a zsákot bevinni az udvarra.  

 

Szabó Károly polgármester tájékoztatja, hogy a szociális célú tűzifa támogatás elosztása a BM-

rendeletben foglaltak, illetve a helyi rendeletben foglaltak szerint történik. Azonban még a 

támogatást nem kapta meg az önkormányzat és a tűzifa beszerzése sem lesz egyszerű, hiszen sok 

önkormányzat kapott támogatást és az erdészetek nem tudják egyszerre biztosítani a fát. 



A darálással kapcsolatosan elmondja, hogy minden héten volt darálás, lehet, hogy nem pénteken, 

de akkor szombaton megtörtént. Az is előfordulhat, hogy elromlik a daráló és akkor meg kell 

javítani.  

 

Horváth Sándor elmondja továbbá,  nem lenne szabad megengedni, hogy magánszemélyek 

használják a darálót és, hogy egyáltalán otthon használják. Ahogy egyéb eszközöknek is a 

telephelyen van a helyük, amikor nem használják azokat. 

 

 

Balla Péter Tiszacsécse, Kossuth u. 21. szám alatti lakos egyetért azzal, hogy jobban oda kell 

figyelni, hogy a közmunkások közül mindenki pontosan betartsa a munkaidőt. 

 

 

Szabó Károly polgármester elmondja, hogy valóban van néha probléma a munkaidő betartásával, 

de minden közmunkás mellett nem tud ott lenni.. Vannak brigádvezetők, de így is vannak 

konfliktusok, amelyeket nehéz kezelni. Pedig az önkormányzat arra törekszik, hogy minden aktív 

korú nem foglalkoztatott személynek biztosítson közmunkát, így is segítve a családokon.  

 

 

Más nem jelent meg a közmeghallgatáson, ezért a polgármester megköszönte a részvételt és a 

közmeghallgatást bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

Szabó Károly       Simon Blanka 

polgármester         jegyző 

 

 

 
 


